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 ZÁPIS 

ze řádného zasedání představenstva ASBS ČR 

 

 
Datum   : 20. května 2004 

Čas   : 09,30 

Místo zasedání : Hotel Slovan, Lidická ul., Brno 

Účast   : Dle prezenční listiny – členové představenstva ASBS ČR 

Hosté : Členové a hosté KP Brno, Dobroslav Janko, JUDr.Jiří Nováček, 

ing.Dostál, ing.Kolek 

 

Program: 

 

1. Zahájení – Jiří Strnad 

▪ zpráva z jednání presidia ze dne 13.05.2004 

▪ zpráva o činnosti presidia a sekretariátu ASBS ČR od minulého zasedání 

představenstva 

 

2. Vyhodnocení stavu a účinnosti internetových stránek ASBS ČR  - Milan Soukup 

 

3. Smlouva se Security Clubem – Jiří Strnad, Tomáš Hněvsa 

▪ stav přípravy stanov Unie bezpečnostních služeb České republiky 

▪ informace o jednání Kulatého stolu ze dne 17.5.2004 

 

 
SPOLEČNÝ OBĚD – 12.00 hod. 

 
4. Informace o počátečním stavu činnosti Etické komise – JUDr.Nováček 

▪ definitivní složení členů komise 

▪ stav plnění přidělených úkolů 

 

5. Zpráva o stavu Krajské pobočky ASBS ČR Brno – ing.Dostál 

 

6. Problematika přípravy certifikátu kvality ISO v prostředí bezpečnostních služeb – 

ing.Kolek 

 

7. Projednání návrhů servisních výstupů ASBS ČR vůči členským firmám – Miloš 

Světlík 

 

8. Různé 

 

9. Závěr 
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      Průběh zasedání: 

 

 1. Zahájení 

  

 Po uvítání přítomných členů asociace a hostů navrhl vicepresident Jiří Strnad rozšíření 

programu o bod týkající se členských otázek (mezi bodem č.4 a 5 programu jednání). 

Představenstvo s návrhem souhlasí. 

 Dále p.Strnad seznámil představenstvo s jednáním presidia ze dne 13.5.2004, které se 

z důvodu nemoci presidenta JUDr.Kameníka uskutečnilo v Praze v prostorách firmy Cenzus. 

Hlavním bodem jednání presidia byla příprava jednání se Security Clubem, které se 

mělo uskutečnit právě 13.5.2004 a kde mělo dojít k odsouhlasení definitivního znění stanov 

Unie bezpečnostních služeb ČR. Jednalo se především o rozpory ve znění návrhu stanov, 

které nám Security Club předal (jednomyslné hlasování versus požadovaných 75% hlasů; 

hlasovací právo pouze pro presidenty členů unie apod.). Podrobnější informace o jednání 

budou představenstvu podány v bodě 3 tohoto zasedání. 

Dále presidium projednalo přípravu smlouvy s UTB o podpoře vzdělávání 

v bezpečnostním průmyslu. President asociace JUDr.Kameník pojede 9.6.2004 do Zlína za 

Prof.Vaškem, kde dojde k dalšímu jednání o smlouvě.  

Od posledního zasedání představenstva se dále uskutečnila tato jednání: 

- jednání o vstupu do Hospodářské komory (p.Bajer) – priorita je v současnosti 

ustanovení Unie, časem je možné uvažovat o vstupu do Hospodářská komora jako 

Unie 

- setkání k 5.výročí vstupu do NATO u premiéra – JUDr.Kameník 

- neoficiální jednání s p.Langrem (ODS) - zákon o bezpečnostních agenturách zatím 

v nedohlednu 

V oblasti vymáhání dlužné částky od KPKB bylo jednání JUDr.Kameníka mimořádně 

úspěšné – byl podepsán splátkový kalendář a první splátka již byla zaplacena. 

Ostatní záležitosti, projednávané presidiem, budou na tomto zasedání projednány 

v samostatných bodech. 

 

 

2. Internetové stránky ASBS ČR 

 

 Zprávu o stavu a účinnosti internetových stránek asociace podal p.Soukup. Upozornil 

na změny, provázanost odkazů, možnost přímého uložení či tisku jednotlivých částí stránek 

apod. Možnost přístupu k zápisům prostřednictvím přiděleného hesla již je funkční, hesla 

budou rozdána na tomto zasedání. Dále p.Soukup upozornil na skutečnost, že ještě zdaleka ne 

všichni členové dali k dispozici svá loga a odkazy na vlastní stránky. Na stránkách bude 

v nejbližší době umístěna interaktivní mapa se seznamem členů, působících v daném regionu. 

 V rámci diskuse byla zmíněna i možnost umístit na stránky databázi dokumentů a 

informací (případně odkazy na zdroj těchto informací), které jsou součástí jednání a činnosti 

členů asociace (nabídka makléřské firmy, návrhy projednávaných dokumentů, nabídka právní 

pomoci apod.). 

 Z diskuse vyplynul návrh uvolnit na stránkách prostor pro sdělení členům asociace, 

informace o problémech souvisejících s činností bezpečnostních agentur, odkazy na zajímavé 

informační zdroje apod. 

 Dalším návrhem je pověřit JUDr.Kameníka projednáním možnosti zprovoznění 

elektronické právní i jiné pomoci členům asociace prostřednictvím webových stránek. Dotazy 

budou filtrovány přes sekretariát (eliminace nesmyslů). 
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 Představenstvo s oběma návrhy souhlasí. 

   

3. Smlouva se Security Clubem 

 

 Informaci o stavu smlouvy se Security Clubem podal představenstvu Jiří Strnad. 

Konečná verze stanov Unie byla projednána na setkání asociace a Security Clubu 13.5.2004 a 

byla schválena včetně našich připomínek (připomínky byly zmíněny v úvodu jednání v rámci 

informace o jednání presidia). Funkce presidenta Unie na první rok činnosti byla nabídnuta 

asociaci. Dále byla nabídnuta spolupráce na již prakticky hotovém návrhu zákona o 

bezpečnostních agenturách a na ustavení funkce tajemníka Unie, který by pracoval pro 

asociaci i pro Security Club (společné financování). Nabídky budou předmětem dalšího 

jednání, o konečných návrzích rozhodne představenstvo. 

 

 Dále p.Tomáš Hněvsa informoval představenstvo o jednání u Kulatého stolu ze dne 

17.5.2004, kde se Unie poprvé prezentovala jako společný orgán ASBS ČR a Security Clubu. 

Jednání se dále zúčastnila sdružení: Gremium Alarm, KPKB, Cech zřizovatelů EPS, 

Občanské bezpečí domova, Český klub, Česká komora detektivních služeb a Česká komora 

sekce OMO. 

 

Z následné diskuse vyplynul názor, že Security Clubu by měl být předložen návrh na 

využívání sekretariátu ASBS jako sídla Unie a úřadu společného tajemníka. Představenstvo 

s předložením tohoto návrhu souhlasí. 

 

 

4. Informace o činnosti Etické komise 

  

 Informaci o počátcích činnosti etické komise podal předseda etické komise 

JUDr.Nováček. V úvodu vystoupení požádal představenstvo o odsouhlasení změny ve složení 

etické komise – jako místopředsedu ing.Dostála místo p.Štrose. Představenstvo se změnou 

souhlasí. 

 Dále bylo představenstvo informováno o stavu plnění uložených úkolů. V oblasti 

neoprávněného užívání loga ASBS byl sestaven dopis, který bude po odsouhlasení jeho 

obsahu odeslán příslušné firmě, a současně i předán osobně předsedou krajské pobočky 

p.Krčou. Dopis byl představenstvu přečten a představenstvo s jeho obsahem souhlasí (je 

přílohou tohoto zápisu). 

 Dále byla řešena korespondence s firmou REI s.r.o.. Etická komise prostudovala 

veškerou korespondenci a relevantní fakta. Na tomto základě byl sestaven dopis pro REI, ve 

kterém ASBS vyjadřuje konečné stanovisko k dané problematice a určuje konečný termín na 

uhrazení chybějících příspěvků. Dopis je přílohou zápisu. Představenstvo se zněním dopisu 

souhlasí. 

 Dále etická komise v souvislosti s problematikou REI navrhuje novelizaci 

příspěvkového řádu, kde by byla zakotvena povinnost do určeného termínu (31.1.) nahlásit 

obrat za loňský rok, na jehož základě bude vypočtena výše členského příspěvku na další 

běžný rok, počínaje únorem. Představenstvo vzalo návrh na vědomí, jeho definitivní 

projednání přesunuje na příští zasedání. 

 Dalším úkolem etické komise bylo vytvoření kalkulace s pracovním názvem Nahý 

vrátný. Pro splnění tohoto úkolu je třeba na tomto zasedání stanovit koncepci, na základě 

které bude kalkulace vytvořena. K této problematice proběhla rozsáhlá diskuse, ze které 

vyplynuly následující závěry: 
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- v kalkulaci budou zahrnuty pouze zákonem stanovené poplatky, pojištění a odvody 

(minimální mzda + odvody + příplatky + dovolená apod.) 

- pod návrhem konečné kalkulace (pokud možno s grafickým doplňkem) by měl být 

získán i podpis ministerstva financí 

- kalkulace musí být doplněna vysvětlujícím komentářem (samostatným) 

Etická komise vzala návrhy představenstva na vědomí a zapracuje je do konečného návrhu 

kalkulace. 

 

 

5. Členské otázky 

 

 Vicepresident pro členské otázky p.Strnad předložil představenstvu návrh Krajské 

pobočky Plzeň na vyloučení firem KP Tinex s.r.o. a BS Moravia z důvodu neplacení 

členských příspěvků a nezájmu o činnost asociace. Dále předkládá ústecká pobočka žádost 

firmy Ondřej Holoubek – HOLM o ukončení členství (na vlastní žádost). Představenstvo 

návrhy odsouhlasilo (hlasování se zdržel p.Petřík). Vyloučeným firmám bude odeslán dopis, 

ve kterém jim bude tato skutečnost oznámena. 

   

   

7. Problematika ISO v prostředí bezpečnostních služeb 

 

V dalším bodě jednání seznámil ing.Kolek představenstvo s problematikou přípravy 

získání certifikátu kvality ISO v prostředí bezpečnostních agentur. V diskusi byla probírána 

především možnost snížení nákladů na přípravnou fázi.  

Závěrem byl ing.Kolek požádán, aby ve spolupráci s p.Světlíkem připravil konkrétní 

cenovou nabídku pro členské firmy asociace. 

 

 

6. Zpráva o stavu Krajské pobočky Brno 

 

  Zprávu o činnosti Krajské pobočky Brno podal v zastoupení za omluveného předsedu 

ing.Dostála p.Světlík. Představenstvo vzalo informaci na vědomí. V diskusi byl zmíněn 

současný stav jednání pobočky s firmou Jubos, která se uchází o členství v asociaci.   

 

 

8. Návrhy servisních výstupů ASBS ČR 

 

  Vicepresident  p.Světlík předložil představenstvu návrhy na zlepšení stavu a servisních 

výstupů asociace (návrhy jsou přílohou zápisu). Zdůraznil nutnost zvýšení prestiže asociace a 

bezpečnostních agentur vůbec, hledání úsporných opatření (např. zrušit výjezdní zasedání), 

aby mohly být realizovány změny, vedoucí ke zvýšení výkonnosti a efektivity asociace.  

  Dále p.Strnad navrhl personální změnu ve složení pracovní skupiny, která by měla 

připravit návrhy výstupů vůči členům asociace – nahradit p.Janka p.Bajerem. V následné 

diskusi byla probírána témata, kterými by se pracovní skupina měla zabývat.  

  Představenstvo s návrhem změny složení pracovní skupiny souhlasí. Co se týče 

zrušení výjezdních zasedání, bude toto téma projednáno na příštím zasedání (do té doby 

sekretariát připraví kalkulaci, jaké úspory by toto opatření skutečně přineslo). 
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9. Různé 

  

 Vicepresident p.Strnad navrhuje pověsit na webové stránky nabídku a kontakt 

makléřské firmy Hlavatý&Částenský – pojištění členských firem.  

 

 

10. Závěr 

 

Jiří Strnad ukončil jednání představenstva a poděkoval za účast. 

 Příští zasedání představenstva se uskuteční 17.6.2004, organizátorem je hradecká 

pobočka, místo konání bude upřesněno na pozvánce.. 

 

 

Zapsal: Dobroslav Janko 


